
PROTOKOLL FRA MØTE I ARBEIDSUTVALGET I VESTRE AKER 
BYDELSUTVALG  ONSDAG 24. JANUAR 2007 KL. 19.00 – 21.15 
 
Opprop: 
Tilstede:     Elin Horn Galtung (H), leder 

Trygve Gjertsen (Frp) 
    Carl Lindblad (A) 

Ellen Lerberg (SV) 
Elenor W. Holter (H) 
 

Fra administrasjonen:  Jan Hagen, bydelsdirektør 
    Jan Nytveit,  avd. sjef 
    Marit Jansen, avd. sjef 
 
Som sekretær:   Anne Marie Nordby 
 
Godkjenning av innkalling og dagsorden: 
Innkallingen ble godkjent uten merknader. 
 
Dagsorden: 
Eventuelt: 
Jan Hagen orienterte om at Plan og bygningsetaten ønsket å besøke bydelene i løpet av 
2007/2008. 
Elenor  W. Holter (H) hadde  sak vedr. Hovstuas styre og støy i forbindelse med bygging i 
Borgenveien 50 
Trygve Gjertsen (Frp) hadde sak vedrørende matservering i Pilotveien 
Elin Horn Galtung (H) hadde sak vedørende utviklingen i sak vedrørende sykkelvei i Griniveien, 
korttidsopphold på sykehjem og informasjon vedrørende VM på ski i 2011. 
 
Dagsorden ble godkjent med ovennevnte saker til eventuelt.. 
 
1. Protokoll fra AU-møte 8. november  2006 

Protokollen ble godkjent uten merknader. 
  
2. BU-kartet til møtet 14, desember 2006 

 
Terje Bjøro (V) fremmet forslag om Bydelsutvalgets møtetidspunkt endres til kl. 17.00 , AU 
vedtok at møtetidspunktet blir kl. 18.00. 
 
Sakskartet ble gjennomgått. 
 
Terje Bjøro (V) fremmet forslag til 2 saker til Bydelsutvalgets møte 1. februar: 
1. Vestre Aker som Fairtrade-bydel i Oslo 
2. Spørsmål vedrørende søknad om Steinerbarnehave på Hovseter 

 
3. Eventuelt 

Plan og bygningsetaten ønsker å besøke bydelen og orientere om bl.a. småhusplanen i løpet 
av 2007/2008. 
 
Trygve Gjertsen (Frp):  Frivillighetssentralen ønsker å starte matservering i Trygdeboligen. 
 
Elenor  W. Holter (H) orienterte om klager på støy i forbindelse med byggearbeidene i 
Borgenveien 50. 



Ønsker endring i styreordningen på Hovstua. 
Elin Horn Galtung (H) orienterte om sykkelvei i Griniveien. 
Korttidsopphold – opphold i sykehjem. 
VM på ski 2011 – Bydelsutvalget må komme inn i prosjektet, vedrørende infrastrukturen. 
Skiforeningen er allerede orientert 
 
Mandat til helse- og sosialkomiteen: 
Elin Horn Galtung (H) fremmet slik forslag til mandat: 
Helse- og sosialkomiteen har som oppgave å forberede bydelsutvalgets behandling av saker 
innen virksomhetsområdene helse, sosial og pleie og omsorg. 
 
Komitéen behandler administrasjonens saksframlegg og gir tilrådning overfor bydelsutvalget.   
Komiteen skal videre være et forum for informasjon og meningsutveksling mellom 
administrasjonen og politikere innen komiteens fagområde. 
 
 
 
 
 
 
 

Elin Horn Galtung       Anne Marie Nordby 
Leder         Sekretær 


